
Kedves János! Olvasom a bejegyzéseket és csalókról szólót is. Az biztos, hogy rengetegen 
visszaélnek a gyógyulni kívánó emberek kétségbeesésével, de Ön segített a férjemen már kétszer is. 
Először 20 éve, amikor az orvostudomány már csődöt mondott Ön rendbe hozta a gerincét, most 
pedig a köszvényét, ahol az orvostudomány már megint nem tudott segíteni. Köszönöm hogy van és 
hogy segít nekünk. Üdvözlettel: H. Lajosné 


